
  

 

 

 

Møtereferat 
 

 

Oppvekst og levekår 
Kannik skole 
 
Postadr.: Postboks 8069 Forus, 4068 Stavanger 
Besøksadr.: St. Svithuns g. 40 
Telefon: 51517250 
E-post:   
www.stavanger.kommune.no 
Org.nr.: NO 964 965 226 
FAU  

 

Gruppe: FAU-Kannik skole. Org.nr.: NO 918 165 517 
Møtested: Personalrommet 
Møtedato/ -tid:                   19.02.2025.  kl. 19:00 – 20:20.  
Møteleder FAU leder: Mette Sømme Referent: Lene Østensen 

Deltakere: rektor, elevrådsleder, alle FAU representanter i alle klassene  
  

Fravær: 9B, 9H, 9E, 8C, 8A,  
Kopi til  

 

Sak nr.:  Ansvar 

32-24/25 Godkjenning av innkalling og referat 

Godkjent uten merknad. Ingen saker til eventuelt. 

 

Leder 

33-24/25 Rektor informerer 
Mye som skjer på Kannik for tiden:  

• Leirskole, 5 stk klasser på Ådneram, veldig kjekt. Resten av 
trinnet skal i mai/juni. 

• De siste ukene har vært mye «annet» program på skolen, 
f.eks Den Kulturelle Skolesekken. 8. trinn har vært på Gosen 
revyen og Lundsvågen (1-dags leirskole) 

• Prøvemuntlig på 10. trinn denne uken. Øving til eksamen 

• Holder på å ansette nye folk (permisjon og forflytninger) 

• Planlegger neste års 8. trinn (28 i hver klasse), helt fullt på 
Kannik. 

• Det er en del elever fra Våland som muligens ikke får plass på 
Kannik, men vi håper dette skal ordne seg (f.eks Wang tar en 
del elever). Årsaken er nye skole-grenser. 

 
De neste to årene er det også store trinn som kommer til Kannik. 
Etter det er det mindre årstrinn. 
Ellers: Har hatt skolemøter, «barnevakten» Fått vist fram at vi er en 
skole som vil og ønsker å ta tak i disse problemene. Ønsker også å få 
frem at det er veldig forskjell på både trinnene og blant elevene. 
Dette er langt ifra «et Kannik problem», det er et problem i resten av 
Stavanger og Norge. Det er på tide å vise at dette ikke er akseptabelt 
og noe alle må ta tak i.  
 
Vi fikk også besøk fra politikere, slik at Kannik kunne veilede til hva 
som trengs i forhold til forebygging. Må bygge empati blant elever og 
ta tak i ting når det skjer. Foreldre må være gode forbilder. 
 

Rektor 

 

http://www.stavanger.kommune.no/
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Anbefaler denne artikkelen: 
https://www.aftenbladet.no/meninger/kommentar/i/GyXvn6/du-skal-
ikkje-skada?utm_source=iosapp&utm_medium=share 
 
Samt disse (Kannik i media): 
https://www.aftenbladet.no/lokalt/i/GyXdx6/ungdomsskole-tar-
mobbegrep-svaert-mange-alvorlige-saker  
 
https://www.aftenbladet.no/lokalt/i/73oE3K/sier-ikke-ifra-om-
mobbing-kan-miste-venner 
 
https://www.nrk.no/rogaland/kannik-skole-kaller-inn-alle-elever-og-
foreldre-til-obligatorisk-mote-om-nettmobbing-1.17262959 
 
 

34-24/25 Elevrådsleder informerer 
Ikke noe spesielt å nevne, elevrådsleder spør FAU om det er noen 
som har spørsmål: 
 
Spørsmål: 

1) Mat: Er dere fornøyd med maten? 
Svar: Ja, er blitt bedre må 

2) «Barnevakten møtet»: Har dette blir diskutert i elevrådet? 
Svar: Skal diskutere dette på neste elevrådsmøte (neste uke) 

3) Hva blir egentlig tatt opp i elevrådet?  
Svar: Elever kontakter sin elevråds representant, og alt etter 
hva diskusjonene er, så sakene diskutert i elevrådet 

4) Skoleball, erfaringer og forbedringer.  
Svar: Skal diskutere dette på neste elevrådsmøte (neste uke) 

 

Elevrådsleder 

35-24/25 Hvordan følger FAU opp etter foredraget fra Barnevakten?  

 
I. Rektor har flere innspill som informeres om på neste FAU 

møte.  

 
II. Innspill fra FAU etter 10 min mini-workshop i møte - AKJON: 

 
1. Samtaler hjemme med ungdommene: 
- Forklare ungdommene hjemme «at den som bifaller den 

godkjenner», «den som tier samtykker» 
- Snakke med barna om «ville du likt å se deg selv eller din 

beste venn på bilder som er morsomme/kødde bilde» 
 

2. Gruppearbeidet etter «Barnevakten» har blitt skrytt opp i 
skyene, og det som alle likte best. Dette bør følges 
opp/bygges på videre. God effekt av å snakke med andre 
barn/andre foreldre. Temaet kan tas opp  gjennom «Kannik 
dialogen» eller på klassemøter.   

 
3. Vise interesse for det ungdommen holder på med 

 

Leder 

https://www.aftenbladet.no/meninger/kommentar/i/GyXvn6/du-skal-ikkje-skada?utm_source=iosapp&utm_medium=share
https://www.aftenbladet.no/meninger/kommentar/i/GyXvn6/du-skal-ikkje-skada?utm_source=iosapp&utm_medium=share
https://www.aftenbladet.no/lokalt/i/GyXdx6/ungdomsskole-tar-mobbegrep-svaert-mange-alvorlige-saker
https://www.aftenbladet.no/lokalt/i/GyXdx6/ungdomsskole-tar-mobbegrep-svaert-mange-alvorlige-saker
https://www.aftenbladet.no/lokalt/i/73oE3K/sier-ikke-ifra-om-mobbing-kan-miste-venner
https://www.aftenbladet.no/lokalt/i/73oE3K/sier-ikke-ifra-om-mobbing-kan-miste-venner
https://www.nrk.no/rogaland/kannik-skole-kaller-inn-alle-elever-og-foreldre-til-obligatorisk-mote-om-nettmobbing-1.17262959
https://www.nrk.no/rogaland/kannik-skole-kaller-inn-alle-elever-og-foreldre-til-obligatorisk-mote-om-nettmobbing-1.17262959
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4. «Utenforskap videoer», bør brukes videre i undervisningen på 
Kannik, og bør også sendes som link til foreldre slik at foreldre 
og barn kan diskutere dette hjemme? 

 
5. FAU ønsker å utarbeide samtalekort om temaet, som kan 

benyttes både på skolen og hjemme.  

 
6. Distribuere artikler om temaet på Kannik hjemmeside.  

 

  

36-24/25 Informasjon fra gruppene: 

• Natteravn 

Ikke noe å melde 

 

• Helse og skolemiljø  

Skal publisere artikkel 
 

• Reguleringsplaner og trafikksikkerhet 

Ikke noe å melde 
 

• Ballgruppen: Se eget punkt, «Evaluering av skoleballet» 

 

Gruppe 

koordinator 

37-24/25 Evaluering av skoleballet 

• Generelt 

• Regnskap, se vedlegg 

• Trendutvikling, se vedlegg 

 
- Ballet var på Hotell Energy, profesjonelt utført, alle fornøyde.  
- God ruskontroll og mye god info i forkant.  
- God synlig og tilstedeværende rektor.  
- ~ca 90 % deltakelse fra elever.  
- Masse underholdning, god mat og kaker.  
- Dans og stillesone (m/ spill og chips), «kamera sone». 

 

Forslag om  «Quiz master» neste år? 

 

Neste års ball 

 

Ballgruppen foreslår å ha ballet på samme plass neste år og med samme 

opplegg , da det var meget vellykket dette året.  

 

Spørsmålet som stopper oss er pris.  Samtidig er Kannik en stor skole med 

650 elever, og det er få lokaler i nærområdet som kan brukes. En mulighet 

for å få ned prisene er å starte arbeide med å få inn sponsorer allerede nå. 

I tillegg til å søke kommunen/bydelen m.fl. om midler. Ballet er et 

inkluderingstiltak, som faktisk klarer å få med seg over 90 % av elevene. 

Rektor mener  at «alle elevene som ønsker å være med» har fått være 

med uavhengig av familiens økonomi de årene som skolen har hatt 

ordningen.  

 

Anlaug og Aina 
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Hotellet er positiv til arrangement i 2026 (15.01.2026). 

 

Avstemning – For eller mot å ha ballet på Clarion Hotell Energi i 2026. 

Enstemming vedtatt i FAU at Skoleball komiteen har mandat fra FAU til å 

jobbe videre sammen med Clarion Hotell Energi  om skoleballet i 2026 

 

Gjenbruks kveld 

Gjenbruks kveld skal arrangeres tidligere på høsten. FAU ønsker å gjøre 

dette tilbudet mer attraktivt.  

Aksjon: Etablere egen undergruppe til ballgruppen som jobber primært 

med  «Gjenbruks kveld»  

 

Sponsor 

Aksjon: Forslag også å etablere en egen undergruppe til ballgruppen som 

jobber prmært med «Sponsorer og andre støttemidler » 

 

38-24/25 Eventuelt 

Ingenting på eventuelt 

 

 

Leder 

 Kl. 20:20 - Sosialt for FAU (påmeldte) 

 

 

 

 

 
Neste møte:  
• 02. april 2025 45 min hele FAU + 45 min undergruppe 
• 21. mai. 2025 90 min hele FAU 

 
Med vennlig hilsen 
Mette Sømme   
Leder FAU Kannik skole 
Vedlegg: 
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